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  - Dobar je javni prevoz, za sada sam sasvim zadovoljan. Ide dosta često, veliki su i komforni
autobusi, vidim da uvek ima mesta. Karata ima skoro na svim prodajnim mestima, postoje i
mesečne karte, sve je to dosta povoljno što se cene tiče, tako da zaista nemam nikakve
primedbe na javni prevoz kakav je sada.  
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